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 יו"ר    -ברק דביר

 ם רמ"ד כספי  –רגבאורי 

 רמ"ד מעורבות  - נועה דקל

 סיו"ר  –רון ליפשיץ 

 משא"ן מנהלת  -סייר רותם

 מזכ"ל המועצה  - נריה

 

 יו"ר: -ברק דביר

בחוץ. צריך להסתכל כל יום על מזג  כננו הן תשימו לב יש הרבה אירועים והפעילויות ש -סמסטר ב'

הספקים וכל מי שעובדים איתם שיש סעיפים  , תוודאו עם  האוויר. במסיבת פורים יצאנו בנס

 ביטולים. של בחוזה 

  םביום חמישי האחרון נודענו שכרגע לא כל כך מצליחים להגיע להסכמות ע - שכר סגל בכיר

אבל יש רחשים שמתחילים  , אין אישור מידע קונקרטי בנושא הות"ת וראשי האוניברסיטאות

להגיע שאם המצב ימשיך מתוכננים להשבתת לימודים אחרי פסח. השבוע נערוך שיחות עם יו"רי  

אגודות מרחבי הארץ ויו"ר הסגל הבכיר באוניברסיטה, נבין לאן פנינו מועדות. יש עוד בערך  

 זמן עבודה.חודש, באמצע יש את פסח שלא כל כך מאפשר 

היום בערב מספר חברי מועצה הולכים להיפגש ולדון האם המועצה מנחה   -משפטית "רפורמה "

 את האגודה לפעול איכשהו בנושא או לא. 

 - עדכוני רמ"ד אקדמיה

 יתה ועדת אקדמיה בשבוע שעבר, הצגנו פעילויות בהקשרי חציון מה נעשה.  יה

  מתי זהאחרי כמה זמן אפשר להגיש ציון,  -ותינח תתחיל עבודה לקראת תקנון ב -תקנון בחינות 

ק... הולכים לצאת לתהליך של עבודה פנימית  חיסור מבחינה מוצד  איזה ,םיטוב מבין השני ה

ט  רים ע"י סנא אישויעבור  ךבאגודה ביחד עם הועדה להבין במה רוצים לעשות שינוים, אחר כ

ו בתהליך של  אבל אולי יהי   ,אהחינות הקרובה כנרבתקופת הב  יםלא יהיו שינויהאוניברסיטה. 

וגיה של רישום מאוחר  אם יש דברים שעלו לכם מוזמנים לבוא ולהציג. עוסקים בס ,הצבעות

  72מועדי ב' אפשר היה להירשם באותו יום בקנס מזערי ואז אי אפשר היה להירשם למועדי ב', ב

וה, אנחנו רוצים להחזיר  שעות ואז יום נוסף עם קנס גב  72שעות, עכשיו במעין מצב ביניים של עד 

האקדמית במטרה   המזכירותלמצב שאפשר יהיה ביום הבחינה להירשם. אנחנו בתהליך מול 

 להירשם. הסטודנטיםלצמצם כמה שיותר את הקנס. יחד עם זאת מבינים שיש אחריות של 

 



 
 רווחה עדכוני 

יש מחלקות שהתעצם כי   ,מתחיל במספר מחלקותהשבוע הפרויקט יוצא לדרך.    -קבוצות תמיכה

יה  פיזיותרפ ראש המחלקה ראה בזה משהו חיובי, למשל במקצועות המשלימים של רפואה סיעוד 

ת  ל המועצה שנה שעברה לתת מענה לבריאועלה מהבקשה ש .רפואת חירום יקבלו אקסטרה

 וחה. ו הנפש. פרויקט של טליה יחד עם הר

וציא טיול והשנה  ות. רוצים כל שנה להיצא פרסום ברשת ,מתוכנן שבוע הבא -טיול מילואים

 מעבים את זה קצת. 

נו למצוא  חר ונדחה כי האמן הבריז ולא הצלחהיה מתוכנן מ -ערביםלסטודנטים  אירוע סטנדאפ 

 אמנים מתאימים בזמן כל כך קצר. 

 מתכוננים.  -ארוחות איפטאר ועוד

 רמ"ד כספים: –אורי רגב  

שלא יהיה מנוצל ולנצל אותו   סמן איפה יש תקציב. רוצים למייל שלחתי לכם -ישיבת תקציבים

 . למקומות טובים יותר

,  ימים להוציא את השכר וחלק מזה גם בפסח 4יש מעט זמן לסגור החודש, רק    -שעות נוכחות

 שימו לב.  

את השטח איך בונים מתווה שיהיה   יםיש הרבה הצעות שמתקשרות לשנה הבאה, מכינ  -ועד מנהל

 גרום להם לרצות להישאר. ימספיק טוב לעובדים ו

 :מנהלת משא"ן  -רותם סייר

היה גמד ענק מוצלח לעובדים והאפי אוור טוב. חשוב להגיד שהדברים הקטנים שעושים     -פורים

   .לעובדים זה מקומנו בתור מנהלים לדחוף אותם להגיע

 בנגטיב, יהיה כיף תבואו גם הבנים.  19:30קורה מחר ב -יום האישה

שואפים לסיים את כל תיקוף התפקידים עד פסח, וגם לסגור את המינוי מחדש לפני אז   -גיוסים

אם יש לכם הערות הארות לתפקידים אשמח לשמוע. תקבלו ממני את כל הודעות הדרושים  

 שאתם צריכים. 

הרבה עובדים נשאלים מה מקום האגודה, אז אשמח היום שנוכל לנסח   -"רפורמה" משפטית

 משהו לעובדים שיידעו איזה גוף הם מייצגים. 

 מזכ"ל המועצה: -נריה

היום בערב מתכנסים לדבר, הרציונל שתנוסח הצעת החלטה שיש לה   -"רפורמה" משפטית

במהלך הערב עצמו,  ידיעתנו לא נצא עם מסקנה   למיטבהסכמה על כמה שיותר חברי מועצה. 

בת מועצה או בצורה יעמדת המועצה ומשם יעלה ביש  השאיפה לנסח הצעת החלטה מה

 אינטרנטית.  



 
 . ועד מנהל יוצא אני שואף שנתכנס בתחילת שבוע הבא, כרגע בניהול של צבי יו"ר -ועד מנהל

יש ימון היום עם פירוט הנושאים. ישלח אליכם ז 18:30בשעה   29תתקיים ב  -ישיבת מועצה

קשור לרמ"ד  זה משבצת אחת של רותם מנהלת משא"ן יהיה שם נושא המכרזים, אזכיר ש

נעשה חושבים איך זה נכנס למכרז כי רצינו להקדים אותו, ואם ניכנס לשביתה צריך    ,אקדמיה

הבאה. השאיפה  שם גם המליאה  19.4לראות איך עושים את זה בצורה נכונה. מכרז יו"ר אגודה ב

 שלי שנצליח לדון בתקנון ולאשר אותו ולצאת לדרך חדשה. 

 :סיו"ר –רון ליפשיץ 

אם יש לכם לקחים, משהו שראיתם כל אחד בתפקיד שלו ורוצים להגיד אתם   -אירוע פורים

 מוזמנים. 

 : רמ"ד מעורבות -נועה דקל 

את כל קבוצת האגודה, נריה  . זימנתי 19עד    12השבוע ביום רביעי, משעה    -יום המעשים הטובים

, יש הרבה עובדי  םעתייש אפשר להגיע רק לשעה או ,ם סופר כיפיו אשמח אם תפיץ למועצה. י

מה שמתוכנן זה  יכול להיות מגניב לקחת חלק. גינה שתשרת אותם,  זו זור,אגודה שגרים בא

סות לעמותה  מההכנ 15%אמנים, יד שניה, ויתרמו של כל מיני עסקים פרטיים שימכרו,  דוכנים

יגיעו  אולי חלק מהעסקים שממול לעוזיהו לבחירתם שתפורסם בעמדה. דיג'יי בחלק מהיום, 

 לעשות מכירת מזון ושתיה. 

ציבור  נעשה שיתוף   .שכונה ג'בשבוע לאחר מכן בניין ראשון בפרויקט עושים בניין,  -עושים בניין

הכל תוכנן. מבחינת פרסומים שינינו והשנה לא נעשה פרסום מקדים לעושים בניין  , עם תושבים

 של הבניין.ורילס שיספר את הסיפור פרסום מסכם עם מדור הסברה, לפני אחרי,  אלא 

סדנת  עוברים    טיםנסטודנטיות וסטוד   30כנית,  ובשלישי הקרוב מתחילה הת -תכנית מנטורים

 ומשם מזניקים את התכנית שתרוץ עד יוני.   להיכרות ראשוניתומיטאפ עם המנטורים  סטוריטלינג

רוע המרכזי  יא ב היה שבוע שעבר, קיבלנו פידבקים בסך הכל מוצלחים, עדיין  -יום האישה

 ובסדנאות לא ראינו מספיק סטודנטיות לטעמנו, מסיקות מסקנות לשנה הבאה. 

  זה עברו הרבה סטודנטים בגלל גשם אבל בגלל בבית הסטודנטהיה היריד היה מאוד מוצלח,   

 והתעכבו בדוכנים של תאים וארגונים.  

ח, עומר  ו תם על בר בטדרוכים עם שלושת הברים שעובדים אישלבי נעיצת תאנחנו ב -בר בטוח

ואז נדביק   ,שעושים עם העמותה הארצית  איך ליצור את הנוהל  ת עובדי הבריםלתדרך א  ואני נלך

 את המדבקות ונצא לדרך. 

  בקהילה לעידוד התנדבות אקדמיה    וגם פרויקט מתוכנן עם ,א אחרי פסח"דוה הכנות ליום כ

מחלקות שיבחרו ויתנדבו ראשונות יוכלו לזכות  ה 8-בקמפיין ש יצאנו  - ועדיםו פורסם לכל הש

 ילות התנדבותית. שח לערב סיום מחלק בתמורה לפע 500ב

 


